
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 75. posiedzeniu Senatu 

w dniu 21 marca 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Rząd zapowiada działania na rzecz rozwiązania problemów wykluczenia transportowego. Mają być nowe 

pociągi, nowe tory i nowe dworce. Tymczasem mieszkańcy powiatów: starogardzkiego, łobeskiego i świd-

wińskiego zgłaszają problem w postaci braku postoju pociągów PKP IC na stacjach: Chociwel, Runowo Po-

morskie, Łobez, Świdwin. Działanie to jest tym bardziej zaskakujące, że mówimy o walce ze smogiem i dba-

niu o środowisko naturalne oraz bezpieczeństwie na drogach.  

Proszę o informację, jakie działania podejmie PKP IC, by miasta liczące po kilkanaście tysięcy mieszkań-

ców miały stałe połączenie kolejowe ze stolicą województwa zachodniopomorskiego oraz z różnymi regio-

nami w Polsce. To znacząco poprawi warunki w dostępie m.in. do pracy, edukacji i opieki zdrowotnej. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


